
Sukunimien taivutus 
 

N Чехов Пушкин 
G Чехова Пушкина 
D Чехову Пушкину 
A Чехова Пушкина 
I Чеховым Пушкиным 

-ов, -ев, -ёв, -ин –loppuiset miesten 
sukunimet taipuvat kuten 
substantiivit, paitsi instrumentaalissa, 
jossa pääte on  
–ым/-им 
 P Чехове Пушкине 
 
 

N Чехова Пушкина 
G Чеховой Пушкиной 
D Чеховой Пушкиной 
A Чехову Пушкину 
I Чеховой Пушкиной 

-ова, -ева, -ёва, -ина –loppuiset 
naisten sukunimet taipuvat kuten 
adjektiivit, paitsi nominatiivissa ja 
akkusatiivissa, joissa on 
substantiivien pääte -у. 
 P Чеховой Пушкиной 
 

N Горький Горькая 
G Горького Горькой 
D Горькому Горькой 
A Горького Горькую 
I Горьким Горькой 

-ый, -ий, ой –loppuiset miesten 
sukunimet ja –ая, -яя -päätteiset 
naisten sukunimet taipuvat kuten 
adjektiivit. 
 

P Горьком Горькой 
 
 
-ович, -евич, -ич -päätteiset sukunimet (Мицкевич, Вулич) taipuvat kuten 
substantiivit silloin kun ne tarkoittavat miestä. Naisia tarkoittaessaan ne eivät taivu. 
Иван был у господина Мицкевича. 
Иван Был у госпожи Мицкевич. 
 
Ukrainalaisperäiset sukunimet tyyppiä Шевченко eivät taivu. 
Анна позвонила директору Шевченко. 
 
Sukunimet tyyppiä Дурнаво, Чёрных, Живаго eivät taivu. 
У директора Дурнаво завтра встреча с менеджером Чёрных. 
 
Vierasperäiset konsonanttiin päättyvät sukunimet taipuvat kuten substantiivit silloin 
kun ne tarkoittavat miestä. Naisia tarkoittaessaan ne eivät taivu. А-päätteiset 
sukunimet voidaan jättää taivuttamatta. 
Это письмо от директора Сеппо Нумминена. 
Это письмо от директора Анны Нумминен. 
 


